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10 Toekomstscenario’s Dorpshuis Abbekerk 

 

1.  Afwegingsrapport 
Pagina 11 Onderhoud & Pagina 12 Financiële situatie 
Pagina 10 Voegwerk en herstel zou in 2015 worden uitgevoerd en is niet gedaan. 
Pagina 11 Tabel “Onderhoudskosten komende 10 jaar” in 2016 € 37.000 en 2017 € 13.000. 
Pagina 11 In 2016 eenmalige bijdrage achterstallig onderhoud € 19.500 
(Subsidies Jaarlijkse budgetsubsidie in 2016 en 2017 opgeteld: € 16.000) 
Dit is totaal ontvangen t.b.v. onderhoud: 37.000 + 13.000 + 19.500 = bijna 70K 
Pagina 12 Financiële situatie van de Stichting. Positief resultaat 2016 € 30.000 

 
Vraag 1: Is het bedrag dat bestemd was voor onderhoud in 2015 opgenomen in de 
financiële situatie? 

antwoord  Ja 

 

 

2.  Vraag 2: Zijn er in 2016 onderhoudswerksaamheden uitgevoerd? 

 

antwoord  Ja, het voegwerk en herstel dat in 2015 zou worden uitgevoerd, is in dat jaar niet 

gedaan maar wel in 2016.  

 

 

3.  Vraag 3: Zijn de onderhoudkosten (2015, 2016) in het resultaat opgenomen van 2016?  

 

antwoord  Ja, in het jaarverslag 2016 heeft het dorpshuis verantwoording afgelegd over de 

uitgaven ten behoeve van het onderhoud. Daarnaast heeft het dorpshuis aparte 

verantwoording afgelegd over het wegwerken van het achterstallig onderhoud. 

 

 



 

 

4.  Pagina 16 Toekomstscenario’s - punt 2 Dreigend vertrek vaste huurders. 
Op pagina 22 bij maatschappelijk rendement staat een tegenstelling hierover. 

 
Vraag 4: Gaan zij zich op een andere lokatie in A’kerk / L’schaag vestigen of verdwijnen 
ze helemaal? 

antwoord  Dat zal per huurder verschillen. Is niet bekend. 

 

 

5.  Pag 19 Scenario 3 - Gymlokaal 
De gemeente of (nieuw op te richten) stichting is dan eigenaar van het gymlokaal en daarmee kostendrager.  

 
Vraag 5: Is er al onderzocht of een nieuw op te richten stichting tot een realistische 
mogelijkheid behoort? 

antwoord  Nee, dat nemen we mee in de volgende projectfase als bekend is welk scenario verder 

uitgewerkt gaat worden. 

 

 

6.  Vraag 6: Is er behoefte aan een grote maat gymzaal? 

 

antwoord  De wens is er vanuit het bestuur van het Dorpshuis, maar er heeft nog geen behoefte-

inventarisatie plaatsgevonden. Mocht dat aan de orde zijn, dan wordt dat uitgezocht. 

 

 

7.  Pag 20 Scenario 3 - Nieuwbouw op een andere lokatie 
N.B. OBS De Plaats is nu niet opgenomen in het IHP 

 
Vraag 7: Is het doel hierbij evengoed om de school te integreren of blijft deze apart en 
wordt een deel van de functies (mbt kinderen/jeugd) daar naartoe verplaatst? 

antwoord  Dat is nu nog niet bekend. In ieder geval wordt het vraagstuk van leegstaande lokalen 

betrokken bij de bouw van een nieuw Dorpshuis. 

 

 

8.  Pag 20 Scenario 3 - Nieuwbouw op huidige lokatie 
 
Vraag 8: Hoe groot wordt het succes van verzamelen tot dorpscentrum (opmerking 
dorpsraad) ingeschat? 

antwoord  Dat is straks aan de raad die besluit neemt welk scenario het uiteindelijk gaat worden. 

 

 



 

 

9.  Aanvullend: 

Vraag 9: Is het college bereid om met de leden van de commissie samenleving op werkbezoek te 

gaan naar de aanbieders van accomodatiesruimtes in Abbekerk? (incl. school) 

antwoord  Als dat een positieve bijdrage betekent aan het besluitvormingsproces, is het college 

daartoe bereid. 

 

 


